
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

26 Sept 2021 kl 15.00 via Zoom 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Ann-Louise Abbestam, Karin Wennström, 
Caroline Prabert, Martin Widin, Lena Elisson, Gustaf Lindskog, Yen Ly-Huynh 

(andra halvan) 

Ej närvarande: Britta Unander-Scharin, Kjell Frunck  

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Presentation – då vi inte gjorde någon ordentlig presentation för varandra 
förra mötet, då vi fick två nya medlemmar, gjorde vi det idag istället. 

 
3. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 
4. Föregående protokoll från 10 augusti godkändes och lades till 

handlingarna. 

 
5. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Lena Elisson, att jämte 

ordföranden justera dagens protokoll. 
 

6. Från att-göra-listan (ny ”Att-göra-lista” i blått) 
 

a. Skötsel av strandängarna. Vid förra mötet fick Gunnar i uppdrag att 
påbörja en skrivelse, som vi sedan skall sända till kommunen. Gunnar 

har så gjort och sände den till styrelsen i förväg. Vi var överens om att 
den var bra.   

Gunnar lägger till bilder, och var och en av oss får gärna sända bilder 
och kommentarer, innan Gunnar sänder skrivelsen. 

 
b. Skötsel av vegetation kring Örebäcken. Vid förra mötet fick Kjell i 

uppdrag att påbörja en skrivelse angående Örebäcken. Kjell kopplade 
inte upp till dagens möte, och då vi inte sett någon skrivelse, bordlade 

vi detta till nästa möte. 

Kjell påbörjar en skrivelse och sänder till styrelsen. 
 

c. Sandflykten. Vid förra mötet fick Gunnar i uppdrag att påbörja en 
skrivelse, som vi sedan skall sända till kommunen. Gunnar har så gjort 

och sände den till styrelsen i förväg. Vi var överens om att den var 
bra.   

Gunnar lägger till bilder och vi andra får gärna sända kommentarer, 



om vi har sådana, innan Gunnar sänder skrivelsen. 

 
d. Parkering på Malen. Även här har Gunnar påbörjat en skrivelse, som 

vi tyckte var bra. 
Gunnar sänder denna till Alexander Ejwertz Johanzon, trafik- och 

gatuingenjör på kommunen. 
 

e. Utegym för äldre. Då kommunen var positiva till Ann-Louise förslag 
om utegym för äldre, bad de oss skriva en motion och sända in.  

Ann-Louise har skrivit motionen och sände till oss andra i styrelsen 
före mötet. Vi tyckte alla den var bra.  

Lena kommenterade, att det i dagens Bjäre Nu, stått om ett förslag 

om utegym. Vi talade om att ta kontakt med den person som givit 
förslaget, för att samarbeta. 

Ann-Louise kollade upp detta efter mötet. Det var en person som sänt 
idén om utegym för äldre till ”medborgarförslaget”. 

Kommunfullmäktige ska sedan besluta om det ska gå vidare till 
tjänstemännen i Båstads kommun.  

Då vi kommit längre, beslutade istället Ann-Louise/Caroline och 
Gunnar efter mötet, att vi sänder in vår motion till kommunen, såsom 

de bett om. Ann-Louise gör det imorgon måndag. 
 

f. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 
järnvägsstationshuset – Vid förra möten fick Kjell i uppdrag att 

skriva något om detta, för att ta upp med politiken. Även detta 
bordlades till nästa möte, då Kjell inte kunde koppla upp till mötet 

idag. 

Kjell skriver några rader att ta upp med politiken. 
 

7. Avtalet Stensåbron. Gunnar har inte hört något mer från Peter Lindskog 
efter det han sände svaren på Peters frågor i ärendet, men som Gustaf 

kommenterade, så är inte längre Peter verksam advokat och kan därför 
inte företräda styrelsen, utan bara ge råd. Peter föreslog dock i sitt förra 

mail, att Per-Olov Sköld, vår nya revisorssuppleant, samt aktiv advokat, 
säkert skulle kunna hjälpa oss.  

Vi kom överens om att ta kontakt med PO Sköld och fråga honom. Det kan 
vara bra att ha en juridiskt kunnig person med vid ett möte med 

kommunen, då det är lättare att få en bra, juridiskt korrekt diskussion. 
Gunnar kontaktar PO Sköld. 

 
8. Övriga frågor.  

 

a. Gunnar har varit på Sparbanken för att möjliggöra bytet av kassör i 
styrelsen. De behöver protokoll från årsmöte, stadgar, 

konstitueringsmötesprotokoll etc. Gunnar gör ett nytt besök till 
banken, med alla handlingar med. Därefter behöver Martin göra ett 

besök i egen person. Görs då Martin är på plats nästa gång. 
 

b. Caroline bad Gustaf förklara varför vi bör använda vår mailadress till 
styrelsen, istället för att själva göra egna mailgrupper. 

Vår mailadress ”styrelsen@malenbo.se” är en mailadress och inte en 



grupp, MEN under det skalet, sänds automatiskt mail till oss alla i 

styrelsen. Gustaf dubbelkollade att alla nu är med i listan, även de nya 
styrelsemedlemmarna. Då vi använder den här adressen, vet vi att alla 

alltid får mailet. Man glömmer ingen, och man riskerar inte att något 
stavfel eller en punkt för mycket eller för lite smyger sig in. ”Nära 

skjuter ingen hare” när det gäller mailadresser ;-) 
 

c. Kvar från föregående protokolls lista av punkter att ta med till vårt  
nästa möte med kommunen (skriver detta för att inte glömma): Kjell 

nämnde att den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen där 
Malenportalen förut stod, är i väldigt dåligt skick och i stort behov av 

renovering. Vi beslutade att ta upp den frågan med kommunen vid 

nästa möte. 
 

9. Nästa möte – Vi beslutade att nästa möte skall äga rum lördagen den 30 
oktober kl 10.00 via Zoom. Caroline sänder ut en zoom-länk. 

 
10. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Lund den 26 september, 2021 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson       Gunnar Ericsson, ordförande  


